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Delnice, 22. siječnja 2016.

Z A P I S N I K
sa 180. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 22. siječnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO,
Davorka Grgurić,  voditeljica  Odsjeka za  komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno uređenje i  promet,
Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,
Petar  Hrg,  direktor  Turističkog  ureda  TZ  Grada  Delnica,  Dražen  Rački,  djelatnik  JVP Delnice,
Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje
poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Zvezdana Jerković, Indira Rački Joskić, Nikola Muvrin
umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar, Alen Udović, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici
prisustvuje Dražen Rački, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Izrada obračuna za volontere za prosinac 2015. godine.
- Izrađeno je i poslano Financijsko izvješće vezano za parlamentarne izbore.
- Izrada Popisa imovine. Novost je ta da se uz popis nefinancijske imovine prilaže i popis sitnog

inventara u imovini, a šalje se i IOS za obveze potraživanja.
- Preknjiženja, usklađenja financija i ostalih aplikacija vezanih za financije, narudžbenice.
- Prisustvovanje seminaru na temu godišnjih financijskih izvještaja.
- Aktivnosti oko načina financiranja Zajednice sportova.
- Aktivnosti vezane uz javne radove.
- Na web stranici Grada objavljena je obavijest da je Grad preuzeo gradske poreze, link je na

stranici i svi obveznici rade preko njega, za sada sve funkcionira bez ikakvih problema.

DAVORKA GRGURIĆ
- Aktivnosti vezane uz popis imovine. Popisuje se javna rasvjeta na kojoj su ogromne promjene

zbog rekonstrukcije Supilove ulice, promjene lampi preko Fonda te promjene s obzirom na
izmjenu HEP-ovih stupova na kojima se nalaze naše lampe. Ovaj popis iziskuje puno vremena
na terenu kako bi  se sve evidentiralo i  upisalo.  Napravljen je dio popisa zemljišta,  slijedi
kontrola za Delnice kako bi se vidio popis čestica u vlasništvu Grada Delnica. Dobiveni su
podaci vezani uz popis inventara, te popis cesta, radi se po karticama konta i od ponedjeljka bi
trebalo započeti s knjigovodstvenim poslovima.

- Prisustvovanje sjednici Savjeta za zaštitu potrošača vezano za povećanje cijena usluga odvoza
smeća i opskrbe vodom. Napravljene su dodatne analize.

- Rješavanje ponuda za zakup zemljišta.
- Kontrola i pregled računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., te evidencija izvršenja Plana.
- Odrađeni su sitni popravci na objektima u vlasništvu grada.
- Završno izvješće za nabavku kosilice.
- Prikupljeni su podaci za Strategiju ukupnog razvoja Grada Delnica. Sastanak radne skupine

zakazan je za utorak.



- Zakup javnih površina.
- Ugovor za subvenciju Autotransa.
- Rješenja za komunalni doprinos, naknadu za nezakonito izgrađene zgrade i izdavanje potvrda

te sređivanje evidencije.
- Narudžba peleta.
- Priprema suglasnosti za zatvaranje ceste za utrku u organizaciji TZ.
- Vrše se prekopčanja na stupovima javne rasvjete kako bi se svaka druga lampa isključila radi

uštede.
- Prijava za održavanje ceste Ložac koju nitko ne održava u smislu zimske službe,  čišćenja

odrona i sl.  jer cesta nema uporabnu dozvolu. Upućen je dopis prema Hrvatskim cestama,
ŽUC-u i Hidroelektri, a uputit će se i GP „Krk“ i „Vijaduktu“ te PGŽ jer se radi o cesti koja je
još u izgradnji.

- Kontinuirano izdavanje rješenja za komunalnu naknadu.
- Katarina Mihelčić navodi da je dobila prijavu da je netko bez obavijesti  počeo gradnju u

Brodu na Kupi. Gordana Piskač navodi da se radi o gospodinu Alojzu Litnju koji je kupio
zemljište od Grada Delnica i u postupku je ishođenja dozvole. Trenutno radi pripremu kako bi,
kad dobije dozvolu, mogao krenuti s gradnjom.

IVA ŽAGAR
- Redovno održavanje površina i zgrada.
- Popis imovine sitnog inventara je napravljen.
- Objavljen je natječaj za pazikuću (portira).
- Pripreme za slanje uplatnica za godišnju grobnu naknadu.

PETAR HRG
- U tijeku su završne pripreme za Snježnu utrku koja će se održati u nedjelju. Prijavljeno je čak

120 sudionika što znači da je utrka zabilježila velik interes. Angažirat ćemo se i popratiti utrku
video sadržajem koji će promovirati Delnice u pozitivnom kontekstu.

- Organizacija koncerta uoči Valentinova.
- Vizualna rješenja smeđe signalizacije koja će biti postavljena na ulazima u grad.
- Obilazak terena – vidikovac na Vodenjaku – za čiju obnovu postoje sredstva u iznosu od

20.000 kuna. Međutim, ukoliko se taj novac potroši na obnovu ograde za dvije godine pojavit
će nam se opet isti problem te je potrebno pronaći dugotrajnije rješenje.

- Sastanak s dijelom fotografa s područja Grada radi prezentacije marketinških aktivnosti.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija u Grabnju broj 4 radi požara dimnjaka.
- Čišćenje hidranata od snijega.
- Popravak vozila.
- Sitni popravci.
- Poslovi računovodstva odnosno knjigovodstva DVD-a.
- Plan za servis velike hidraulike.

DAVORIN KLOBUČAR
- Nastavlja se Škola klizanja. Daljnji upisi morali su biti zaustavljeni zbog velikog interesa jer

trener ne uspijeva raditi s tako velikim brojem djece. Stoga će se iduće godine Škola klizanja
drugačije organizirati.

- Obavljen je sastanak sa suradnicima iz Doma Fara u Sloveniji s kojima je obiđen Platak radi
razvitka  suradnje  preko  skijaških  aktivnosti  odnosno  alpskog  skijanja.  Ove  aktivnosti
zainteresirani su provoditi na Platku i Petehovcu, a u svezi toga najavljen je posjet direktorice
svih slovenskih domova.

- Hokejaška  utakmica  koja  je  najavljena  za  27.  siječnja  trenutno  je  pod  upitnikom jer  je
navodno odustala ekipa Filaha ali  postoje naznake da bi  utakmicu s Medvešćakom mogla
odigrati ekipa Klagenfurta. Ukoliko do utakmice dođe svakako će se nabaviti tribine.



- Prisustvovanje  svečanosti  proglašenja  najboljih  športskih  školskih  klubova  i  djelatnika  na
kojoj  je  OŠ Ivana  Gorana Kovačića  nagrađena za  odličan  rezultat  na  završnici  Državnog
prvenstva školskih športskih klubova. GSC je pohvaljen i dobio je zahvalu za suradnju na tom
planu.

- U Brodu na Kupi situacija je i dalje napeta, nakon današnje informacije da je sve legalno što
se tiče gradnje objekta u vlasništvu gospodina Litnja će obavijestiti građane.

GORDANA PISKAČ
- Cesta Kendar: još uvijek nisu dobiveni svi potrebni uvjeti za ishođenje lokacijske dozvole. Od

Hrvatskih šuma dobivena je potvrda o uplati koja je zajedno s rješenjem Ministarstva predana
na  provedbu  Gruntovnici.  Od  Palfingera  nije  dobiveno  očitovanje  vezano  za  proširenje
njihovog poslovnog objekta.

- Još nije dobivena revizija statike Muzeja. Kada ista dođe krećemo sa zahtjevom za ishođenje
građevne dozvole.

- Kontakt  s  Konzervatorskim odjelom u Rijeci  kojima  je  dostavljen zahtjev za  zaštitu  svih
izložaka. Dogovoreno je da je najbolje ne ići sa stalnom zaštitom nego predzaštitom koja traje
3 godine jer je takav način puno brži i jednostavniji.

- Potpisan je ugovor za toplanu s gospodinom Ćorkom.
- Aktivnosti vezane uz godišnji plan rada JUO.
- Gotovi su projekti za uređenje Parka kralja Tomislava, potrebno je kontaktirati investitore da

se utvrdi što ide u izgradnju ove godine kako bismo mogli pripremiti dokumentaciju za javnu
nabavu.

- Sistematizacija radnih mjesta – pripremiti dokumentaciju za natječaj za prijem djelatnika.
- Poslovi  na  popisu  imovine  –  cesta.  Predlaže  da  se  za  sljedeću  sjednicu  Gradskog  vijeća

pripremi prijedlog izmjena i dopuna Odluke o nerazvrstanim cestama na način da se ovlasti
gradonačelnik za dopune registra nerazvrstanih cesta a zbog učestalih promjena.

- PGŽ podnijet je zahtjev za ocjenu o potrebi izrade procjene zaštite okoliša za Urbanistički
plan uređenja.

- Supilova  ulica:  Habor  traži  dopunu  zahtjeva  za  produženje  roka  trošenja  kredita.  Aneks
ugovoru je pripremljen.

- Održan je sastanak sa zainteresiranim investitorima vezano za izgradnju toplane i toplovoda za
potrebe Grada Delnica. Prva priča o tome za koju imamo Idejni projekt bila je vezana za
kogeneraciju, a sadašnja se odnosi samo na toplanu.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Voditelj Službe prisustvuje seminaru na temu službenika za informiranje.
- Na traženje DIP-a i uz suglasnost Državnog arhiva u Rijeci izlučeno je gradivo od izbora za

predsjednika RH.
- Izvršen je uvid u predmet o donaciji Janet Majnarich, u ponedjeljak će se održati sastanak s

odvjetnikom Pintarom.
- Konzultacija s Udrugom gradova na temu sistematizacije.
- Izrada ugovora s proračunskim korisnicima.
- Izvješće o socijali za Ured državne uprave.
- Izrada aneksa ugovora za proračunske korisnike za 2015. godinu.
- Priprema kandidature Vokalne skupine DIM za godišnju nagradu PGŽ.
- Ugovori o pokroviteljstvu za „Kotar fest“.
- Zapisnik o otvaranju ponuda za natječaj za prodaju zemljišta.
- Odgovori na zahtjeve za kupnju odnosno prodaju zemljišta.
- Pomoć TZ za sklapanje Ugovora s Hrvatskim željeznicama.
- Predana je dokumentacija vezana uz prijenos vlasništva u PZ „Kendar“.

Dovršeno u 8,30 sati.

Tajnica gradonačelnika Zamjenica gradonačelnika



Klaudija Kumpar Katarina Mihelčić


